
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ

Από το αριθμ. 6/22-4-2013  Πρακτικό Συνεδρίασης

του  Περιφερειακού Συμβουλίου Ηπείρου (άρθρο 113 Ν 3852/2010 και αριθμ. 282/2010 ανακήρυξη  του  Πολυμελούς 
Πρωτοδικείου  Ιωαννίνων, η οποία διορθώθηκε με την αριθμ. 284/2010 όμοια του ιδίου Δικαστηρίου, καθώς και την 13/2011 
απόφαση του Τριμελούς  Διοικητικού Εφετείου Ιωαννίνων και τα  από  20-12-2010, 14-2-2011, 24-2-2011, 28-2-2011 και 2-1-
2013  Πρωτόκολλα  Ορκωμοσίας),   το  οποίο  συνεδρίασε  δημόσια  στα  Ιωάννινα  και  στην  αίθουσα  συνεδριάσεων  Π.Σ. 
(Διοικητήριο β΄ όροφος), στις   είκοσι δύο (22) του μηνός  Απριλίου του έτους 2013, ημέρα Δευτέρα  και ώρα  15.00, 
κατόπιν της με αριθμ. πρωτ.  οικ.: . 36533/1324/17-4-2013  Πρόσκληση του  Προέδρου του 

Στη συνεδρίαση, στην οποία κλήθηκαν νομίμως όλα τα μέλη του Π.Σ. παραβρέθηκαν και  μετείχαν οι:
Α.  Αλέξανδρος Καχριμάνης,  Περιφερειάρχης Ηπείρου.
Β. 1.Κων/νος Πέτσιος, Πρόεδρος Περιφερειακού Συμβουλίου
     2. Χαράλαμπος Μπάτσης, Αντιπρόεδρος Περιφερειακού Συμβουλίου
      3. Γεώργιος Ζάκας, Γραμματέας Περιφερειακού Συμβουλίου
Γ.1. Βασίλειος Ψαθάς,  Αντιπεριφερειάρχης Π.Ε.  Άρτας
   2. Θωμάς Πιτούλης , Αντιπεριφερειάρχης Π.Ε.Θεσπρωτίας
   3.Ευστράτιος Ιωάννου, Αντιπεριφερειάρχης Π.Ε. Πρέβεζας
Δ. 1. Ιωάννης Κατέρης, Θεματικός  Αντιπεριφερειάρχης Ηπείρου   
    2. Θεματικός Αντιπεριφερειάρχης Ηπείρου
Ε.   Περιφερειακοί Σύμβουλοι: 
1.Χρήστος  Κύρκος 2.Αντώνιος Γαλάνης 3.Διονύσιος  Διβάρης  4.Ιωάννης Παπαγιάννης  του Γεωργίου 5.Δημήτριος  Δημάκος 
6.Αναστάσιος  Δηλαβέρης  7.Νικόλαος Κώτσιος  8.Αντιγόνη -  Βασιλική  Φίλη-  Πασχάλη 9.Ιωάννης Καραμπίνας 10.Οδυσσέας 
Πότσης 11.Παντελής Κολόκας 12.Γεώργιος Παπατσίμπας 13.Μιχαήλ Πλιάκος  14.Νικόλαος Καττής 15.Κωνσταντίνος Ντέτσικας  
16.Σταύρος Παργανάς 17.Βασίλειος Παπαχρήστου 18 Βασίλειος Χριστοφορίδης 19.Ιωάννης Λάζος  20. Ιωάννης Ευθυμίου 
21.Ευάγγελος Αργύρης  22.Χρίστος Παπαβρανούσης 23.  Πρόδρομος Χατζηεφραιμίδης 24.  Μιχαήλ Κασσής 25.  Καλλιρρόη 
Ζηκίδου  –Ντάσση  26.  Στέφανος  Ζούμπας   27.Κων/νος  Μπόβολος  28.  Κωνσταντίνος  Παπανδρέου  29.Κων/νος  Φώτης,  
30.Γρηγόριος Τζιοβάρας 31.Αθηνά Ιωάννου 32. Δήμητρα Αναγνώστου 33.Κωνσταντίνος Κωτσαντής  34 Βασίλειος Ζιώβας 
35.Ιωάννης Παπαδημητρίου 36. Νικόλαος Ζήκος

  
Στη συνεδρίαση δεν παραβρέθηκαν οι:. 
Α. Θεοδώρα (Τατιάνα)  Καλογιάννη , Αντιπεριφερειάρχης Π.Ε.Ιωαννίνων
Β. Νικόλαος Κάτσιος, Θεματικός Αντιπεριφερειάρχης Ηπείρου    
Γ. 1.Ιωάννης Παπαγιάννης του Χρήστου (δικαιολογημένα), 
2.Ιωάννης Γιαννακάκης 3.Μαρία Τσουλάκη 4.Μιχαήλ Σπυρέλης 5.Βασίλειος Κατσαμώρης  6.Θεοφάνης Μικρούλης 7.Βασίλειος  
Γιολδάσης 8.Παύλος Μίχας 9. Κων/νος Αρβανίτης,  τακτικά μέλη του Περιφερειακού Συμβουλίου, αν και κλήθηκαν νόμιμα.

Δ. Για τη Γραμματειακή υποστήριξη  παραβρέθηκαν στη συνεδρίαση οι υπάλληλοι της Περιφέρειας Ηπείρου: Θεοδώρα Μήτσιου 
και Ανθούλα Κατηρτζίδη.

Στη  συνεδρίαση  παραβρέθηκαν  επίσης,  ο  Εκτελεστικός  Γραμματέας  Περιφέρειας  Ηπείρου,   υπηρεσιακοί  παράγοντες   και  
ενδιαφερόμενοι για τα θέματα.   

Το Περιφερειακό Συμβούλιο Ηπείρου, ευρισκόμενο σε απαρτία, συζήτησε και αποφάσισε για το παρακάτω, ημερήσιας διάταξης, 
θέμα:

Θέμα 10ο

======
    Η υποβάθμιση του Γενικού Νοσοκομείου Πρέβεζας 

Το Περιφερειακό Συμβούλιο Ηπείρου, έχοντας υπόψη:

1. Τις διατάξεις του Νόμου 3852/2010  (ΦΕΚ 87/7-6-2010 τ.Α΄) «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και  

της  Αποκεντρωμένης  Διοίκησης  –  Πρόγραμμα  Καλλικράτης»,  όπως  τροποποιήθηκε  και  ισχύει  με  το  Ν.  

4071/2012 (ΦΕΚ 85/11-4-2012 τ. Α΄).

2. Τον αριθμ. 16853/6-4-2011 πρότυπο κανονισμό λειτουργίας του Περιφερειακού Συμβουλίου, που εξέδωσε 

ο  Υπουργός  Εσωτερικών,  Αποκέντρωσης  και  Ηλεκτρονικής   Διακυβέρνησης  και  δημοσιεύθηκε  στην 

Εφημερίδα της Κυβερνήσεως (ΦΕΚ 661/20-4-2011 – τ. Β΄) 
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3. Το  από 12-4-2013 αίτημα της παράταξης «ΗΠΕΙΡΟΣ ΤΟΠΟΣ να ΖΕΙΣ», όπως κατατέθηκε στο Συμβούλιο 

(Α.Π./Π.Σ.: 34710/1277/12-4-2013) (συνημμένα με α/α:  31 στο φάκελο 1/2013 συνημμένων εισηγήσεων 

κ.λ.π. στα θέματα του Π.Σ.),   στο οποίο επισημαίνονται τα κάτωθι:

« Η διαρκής υποβάθμιση της λειτουργίας του Γενικού Νοσοκομείου Πρέβεζας με τις περικοπές στις δαπάνες για τα λειτουργικά έξοδα αλλά  
πολύ περισσότερο τις ελλείψεις σε ιατρικό προσωπικό,  έχουν οδηγήσει τους γιατρούς του νοσοκομείου σε απόγνωση. Τα συνεχή διαβήματα  
τόσο της διοίκησης του νοσοκομείου όσο και του συλλόγου των εργαζομένων και των γιατρών έχουν πλέον γίνει κραυγές απελπισίας. 
       Ειδικότερα:
- Το νεφρολογικό τμήμα έχει μείνει με ένα γιατρό και απειλείται με κλείσιμο
- Η έλλειψη αναισθησιολόγων οδηγεί κατά τα 2/3 του μήνα σε αδυναμία λειτουργίας οποιουδήποτε χειρουργείου – ακόμα και γέννας
- Το παιδιατρικό τμήμα για το 1/3 του μήνα δεν είναι σε θέση να καλύψει εφημερίες
- Η παθολογική κλινική έχει φτάσει στα όρια με άμεσο κίνδυνο να βάλει λουκέτο μετά τις 20 Απρίλη »

4.  Την  εισήγηση  της  παράταξης  «ΗΠΕΙΡΟΣ  ΤΟΠΟΣ ΝΑ  ΖΕΙΣ»,  όπως   κατατέθηκε  στο  Συμβούλιο  από  την 

εισηγήτρια  της  παράταξης,  κα  Αναγνώστου  (συνημμένα  με  α/α:   32  στο  φάκελο  1/2013  συνημμένων 

εισηγήσεων κ.λ.π. στα θέματα του Π.Σ.), η οποία την ανέπτυξε και κατά τη διάρκεια της συνεδρίασης , ως εξής:  

«  Τον  τελευταίο  καιρό  έχουμε  γίνει  μάρτυρες  μιας  διαρκούς  υποβάθμισης  της  λειτουργίας  του  γενικού  νοσοκομείου  της  Πρέβεζας.  Οι  
περικοπές στις δαπάνες για τα λειτουργικά έξοδα αλλά πολύ περισσότερο οι ελλείψεις σε ιατρικό αλλά και νοσηλευτικό προσωπικό έχουν  
οδηγήσει τους γιατρούς και τους εργαζόμενους του νοσοκομείου σε απόγνωση. Τα συνεχή διαβήματα τόσο της διοίκησης του νοσοκομείου  
όσο και του συλλόγου των εργαζομένων και των γιατρών έχουν πλέον γίνει κραυγές απελπισίας. 
Ειδικότερα:
- Στο νοσοκομείο με τα νέα οικονομικά δεδομένα αντιστοιχούν πλέον μόνο τρεις από τους έξι αρχικά επικουρικούς γιατρούς.
- Το νεφρολογικό τμήμα που διαθέτει μια νεφρολογική μονάδα και μια μονάδα τεχνητού νεφρού, οι οποίες λειτουργούν με ένα και μόνο  

νεφρολόγο  και  ως  εκ  τούτου  αδυνατούν  να  εξυπηρετηθούν  όλες  οι  ανάγκες  των  νεφροπαθών.  Ο  νεφρολόγος  είναι  αδύνατο  να  
εφημερεύει πάνω από 15 μέρες το μήνα, οποιαδήποτε δε διακομιδή σε παρακείμενο νοσοκομείο, Άρτα, Ιωάννινα, των τυχών έκτακτων  
περιστατικών αφήνει ακάλυπτη τη μονάδα.
Επίσης ο αριθμός των νοσηλευτριών, ο οποίος μειώθηκε κατά το 1/3 (από 15 σε 10) δεν επαρκεί για τη νοσηλεία ασθενών. Η αγωνία των  
νεφροπαθών είναι έκδηλη, μετά τα συνεχή διαβήματά τους προς τη διοίκηση του νοσοκομείου καθώς ο χρόνος κυλάει σε βάρος τους.

- Η  έλλειψη  αναισθησιολόγων  οδηγεί  κατά  τα  2/3  του  μήνα  σε  αδυναμία  εφημεριών  και  επομένως  αντίστοιχης  λειτουργίας  των  
χειρουργείων – ακόμα και τοκετών. Τα τροχαία ή τα περιστατικά που χρειάζονται διασωλήνωση είναι αδύνατο να διεκπεραιωθούν χωρίς  
την παρουσία τους.

- Η παιδιατρική κλινική με τη μείωση του προσωπικού έχει δυνατότητα κάλυψης εφημεριών μόνο για 15 μέρες το μήνα. 
Η μόνη παιδίατρος που μπορεί να κληθεί για να καλύψει μέρος αναγκών, είναι η παιδίατρος που στελεχώνει το Κ.Υ. Θεσπρωτικού, ένα  
Κ.Υ. που έχει συνολικό αριθμό επισκεψιμότητας περίπου 400 παιδιατρικών περιστατικών μηνιαίως. Άρα δημιουργείται  το κενό στην  
πρωτοβάθμια περίθαλψη που λειτουργούν οριακά και η αποδυνάμωσή του εγκυμονεί κινδύνους για την υγεία των παιδιών της περιοχής. 

- Η παθολογική κλινική έχει 4 παθολόγους με τους δύο υπό αποχώρηση χωρίς άμεση δυνατότητα αντικατάστασης. Το τμήμα επειγόντων  
περιστατικών  μετά  τις  20  Απριλίου  πρακτικά  είναι  αδύνατο  να  λειτουργήσει.  Ενδεχόμενη  αναστολή  λειτουργίας  του  παθολογικού  
τμήματος σημαίνει πρακτικά κλείσιμο του νοσοκομείου.
Ο διευθυντής παθολογικής κοινοποίησε έγγραφο προς τη διοίκηση του νοσοκομείου αναφέροντας ότι: «Η παθολογική δεν μπορεί να  
λειτουργήσει  το  συγκεκριμένο  διάστημα  τόσο  για  λόγους  ασφαλείας  των  ασθενών  όσο  και  για  την  προστασία  του  νοσηλευτικού  
προσωπικού και των γιατρών. Συνεπώς, ίσως θα ήταν ορθότερο να ανασταλεί η λειτουργία της. Παράλληλα η έλλειψη ειδικευομένων και  
εφημερευόντων γιατρών θέτει σε άμεσο κίνδυνο και τη ζωή των ασθενών οι οποίοι έχουν ανάγκη διακομιδής σε άλλο νοσοκομείο». 
Η αναστολή λειτουργίας της παθολογικής δεδομένου πως εξυπηρετεί τα 2/3 των ασθενών έχει προκαλέσει την αναστάτωση όλης της  
κοινωνίας γιατί πρακτικά αυτό σημαίνει ΚΛΕΙΣΙΜΟ του νοσοκομείου.

Η Διοίκηση του Νοσοκομείου  ενημερώθηκε  από την 6η ΥΠΕ,  το  Υπουργείο  και  πολιτικούς  – θεσμικούς  φορείς  ότι  δεν  έχουν δοθεί  τα  
αντίστοιχα κονδύλια για το 2013, με αποτέλεσμα να παρατηρούνται τα προβλήματα αυτά.
Κι εδώ τίθεται το ερώτημα, μείζον και πρωταρχικής σημασίας: Τι υγεία θέλουμε να διεκδικήσουμε για την περιφερειακή ενότητα της Πρέβεζας  
που  βρίσκεται  σε  κομβικό  σημείο,  καθώς  στην  υγειονομική  της  κάλυψη  εκτός  του  νομού  Πρέβεζας  εξυπηρετεί  την  5η επαρχία 
Αιτωλοακαρνανίας, τη νήσο Λευκάδα, η οποία την τελευταία διετία έχει ραγδαία τουριστική ανάπτυξη καθώς επίσης και όλη την παράκτια ζώνη  
του Ιονίου.  

• Αιτούμεθα  μια  νοσοκομειακή  μονάδα  σύγχρονη,  μάχιμη  για  να  προσφέρει  νοσοκομειακή  περίθαλψη  δευτεροβάθμια  με  πλήρη  
κάλυψη των εφημεριών απ’ όλες τις ειδικότητες για την ασφάλεια μιας περιοχής 100.000 και πλέον κατοίκων που πιθανόν αυξάνεται  
την τουριστική περίοδο;
Θέλουμε  το  νοσοκομείο  να δημιουργεί  ένα αίσθημα  ασφάλειας  που  έχει  ανάγκη  ο  πληθυσμός,  να συμβάλει  στην  τουριστική  
ανάπτυξη του νομού, λειτουργώντας σαν αναπτυξιακός πυλώνας; Να είναι ένα νοσοκομείο που θα διασφαλίσει σε σημαντικό βαθμό  
την αυτονομία στην κάλυψη της πλειονότητας των περιστατικών υγείας του νομού με την ολοκληρωμένη λειτουργία όλων των  
απαραίτητων τμημάτων αιχμής για να ελαχιστοποιεί την οικονομική αιμορραγία που επιφέρει η σημερινή κατάσταση της ιατρικής  
μετανάστευσης μεγάλου μέρους του πληθυσμού; 

•  Μήπως ένα παράρτημα του πανεπιστημιακού νοσοκομείου με μεταφορά όλων των περιστατικών; Ή μήπως ένα Κ.Υ. αστικού τύπου  
όπως η υπάρχουσα δομή του Ι.Κ.Α.; Μήπως είναι προφανής και σκόπιμη η υποβάθμισή του από το υπουργείο και την 6ηΥΠΕ  που  
υπάγεται στην αρμοδιότητά της η στελέχωση και η χρηματοδότησή του; Είναι ένα ερώτημα καθαρά πολιτικό το οποίο πρέπει να  
απαντηθεί και να σταματήσει ο εμπαιγμός πριν η κατάσταση είναι μη αναστρέψιμη.

Επειδή  ο  χρόνος  είναι  πιεστικός  και  η  κατάσταση ασφυκτική  θα  πρέπει  άμεσα  το Περιφερειακό  Συμβούλιο  να  αναλάβει  συγκεκριμένες  
πρωτοβουλίες. Για το λόγο αυτό προτείναμε να τεθεί το θέμα σε συνεδρίαση του Περιφερειακού Συμβουλίου ως επείγουσας σημασίας και να  
κληθούν να καταθέσουν τα δεδομένα και τις προτάσεις τους η διοίκηση και οι εκπρόσωποι των γιατρών του νοσοκομείου.
Προτείνουμε να αποφασιστεί από το σώμα να σταλεί επιστολή στο υπουργείο και την 6η ΥΠΕ με την οποία αφού περιγραφεί το πρόβλημα ως  
ανωτέρω, να ζητηθεί:
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• Να αποδοθούν άμεσα στο νοσοκομείο τα κονδύλια του 2013 για τη λειτουργία του.
• Να  καλυφθούν  κατά  επείγουσα  προτεραιότητα  οι  αναγκαίες  θέσεις  των  ειδικευμένων  γιατρών  καθώς  και  αυξημένες  θέσεις  

ειδικευόμενων.
• Να συμπληρωθούν τα κενά σε νοσηλευτικό και λοιπό διοικητικό προσωπικό.
• Να αναχαιτιστεί άμεσα η υποβάθμιση της λειτουργίας του νοσοκομείου έτσι ώστε να αποκτήσει η περιφερειακή μας ενότητα την  

προοπτική υγείας που της αναλογεί και της αρμόζει.  Γι αυτό ζητώ από τους συναδέλφους μου την στήριξη της εισήγησής μου  
ούτως ώστε να ληφθεί μια ομόφωνη απόφαση για να χρησιμοποιηθεί σα διαπραγματευτικό εργαλείο με το υπουργείο υγείας και  
εργασίας αντίστοιχα.

5. Την εισήγηση της παράταξης «ΛΑϊΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΗΠΕΙΡΟΥ», όπως κατατέθηκε στο Συμβούλιο (Α.Π./Π.Σ.: 

37049/1352/18-4-2013 ) (συνημμένα με α/α:  33 στο φάκελο 1/2013 συνημμένων εισηγήσεων κ.λ.π.  στα 

θέματα του Π.Σ.),   και όπως την ανέπτυξε κατά τη διάρκεια της συνεδρίασης  ο επικεφαλής της, κ. Κωτσαντής  

και η οποία έχει ως εξής: 

« Η κατάσταση στο Νοσοκομείο, στα Κέντρα Υγείας της Πρέβεζας και συνολικά στην υγεία- πρόνοια σε όλη τη χώρα είναι δραματική και  
επικίνδυνη για τους ασθενείς και τους υγειονομικούς. 
ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΣΗΜΑΝΕΙ ΣΥΝΑΓΕΡΜΟΣ. 
Οι εξελίξεις να μπουν πλέον στα χέρια των εργαζομένων.  

Η τρικομματική  κυβέρνηση και  οι  πολιτικές  της  ΕΕ στο χώρο της υγείας,  το οδηγούν στην πλήρη υποβάθμισή  και  αναστολή  
λειτουργίας του. 
Ο προϋπολογισμός του 2013  μειώνεται ακόμα περισσότερο. (2011-7,5 εκατ. 2012-6,6 εκατ. 201-5,8 εκατ.). 
Το ίδιο το κονδύλι για εφημερίες (2011-1,5 εκατ. 2012-1,2 εκατ. 2013-1,2 εκατ.)  
Οι  τραγικές  ελλείψεις  προσωπικού,  φαρμάκων  υλικών  κάθε  μέρα  χειροτερεύουν.  Απειλούνται  να  κλείσουν  κλινικές,  οι  εφημερίες  σε  
ετοιμότητα ! και πάλι δεν φτάνουν για όλο το μήνα, 
Τα χαράτσια και οι πληρωμές  των ασθενών για εξετάσεις  και  φάρμακα,  οι  περικοπές από τον ΕΟΠΥΥ εξετάσεων, υπηρεσιών υγείας και  
πρόνοιας, η καθημερινή ταλαιπωρία των ασθενών, ο αποκλεισμός των ανασφάλιστων και άνεργων συνεχώς εντείνονται.

Ο καινούργιος οργανισμός του νοσοκομείου (31/12/2012)  μειώνει παραπέρα το προσωπικό. 
Οι θέσεις γιατρών μειώθηκαν από 57 σε 49 (ενώ υπηρετούν ακόμα λιγότεροι, 38 σε οργανική θέση και 4 επικουρικοί). 
Οι νοσηλευτές μειώθηκαν κατά 10, και το διοικητικό προσωπικό κατά 28. 
Από 1/12009 μέχρι 30/10 2012 το νοσηλευτικό προσωπικό μειώθηκε κατά 32% !  
Στα ΚΥ  οι θέσεις ιατρών μειώθηκαν από 52 σε 25. Αυτή τη στιγμή υπηρετούν μόνο 11 γιατροί. 
Στο νέο οργανισμό δεν προβλέπεται το ουρολογικό τμήμα (παρά 1 ουρολόγος), δε προβλέπεται το κέντρο ψυχικής υγείας-Ιατροπαιδαγωγικό  
κέντρο, ούτε η Μονάδα Ψυχοκοινωνικής Αποκατάστασης-Ξενώνας «ΕΣΤΙΑ».  
Οι επερχόμενες συγχωνεύσεις και η «αξιολόγηση» θα στείλουν και άλλους εργαζόμενους στην ανεργία.  Δρομολογείται μεθοδικά το κλείσιμο  
του νοσοκομείου.  
Γιατί όμως συμβαίνουν όλα αυτά; 
 Κάποιοι λένε : φταίει το μνημόνιο-χρειάζεται αντιμνημονιακός αγώνας. 
Όμως παρόμοια μέτρα παίρνονται σε όλες τις χώρες της Ε.Ε. είτε έχουν μνημόνια είτε όχι.                
Η αληθινή απάντηση είναι πως ότι συμβαίνει στην  Πρέβεζα αποτελεί ενιαία πολιτική όλων των κυβερνήσεων της Ε.Ε. που έχει στόχο: 
Δραστικές περικοπές κρατικών δαπανών στην υγεία-πρόνοια για να εξοικονομηθεί χρήμα για τους μεγαλοεπιχειρηματίες που κινδυνεύουν τα  
κέρδη τους από την κρίση και τον ανταγωνισμό, φθηνοί  εργαζόμενοι για τους εργοδότες ώστε έτσι να ξαναρχίσει η «ανάπτυξη» πάνω στα  
συντρίμμια  των δικών μας  δικαιωμάτων, εκμετάλλευση  του  προνομιακού  σε κερδοφορία  τομέα τις  υγείας  από επιχειρηματικής  ομίλους-  
μονοπώλια.

Κάτω από αυτή την πραγματικότητα: 
Μπορεί; να υπάρξει Δημόσια και δωρεάν υγεία όσο υπάρχει  επιχειρηματική δράση στην υγεία; 
Aν πετύχουμε  να μη κλείσει το νοσοκομείο, δεν θα λειτουργεί με δικά του έσοδα, ως επιχείρηση ΑΕ; (το λένε «βιωσιμότητα»). 
Δηλαδή εργάτες φθηνοί-εργαζόμενοι πελάτες.  
Όταν και πάλι δεν θα έχει τα απαιτούμενα έσοδα δεν θα κλείσει; Θα κλείσει.  

Δεν είναι λοιπόν πολιτική υποκρισία να μιλάς για Δημόσια, Δωρεάν υγεία και να μην πολεμάς ενάντια στην επιχειρηματική δράση στην υγεία ;  
Μπορεί; η υγεία να αποτελεί «κοινωνικό αγαθό» ; 
όταν ο εργαζόμενος δεν έχει μισθό και σύνταξη, είναι άνεργος και ανασφάλιστος, είναι άστεγος, δεν έχει τροφή, ρεύμα, νερό ή θέρμανση; 
Όταν μονοπώλια ελέγχουν την επιστημονική έρευνα και την παραγωγή του φαρμάκου; Όταν αυτό το «κοινωνικό αγαθό» οι πολιτικές της ΕΕ  
το κάνουν εμπόρευμα; 
Τότε δεν πρέπει να πολεμήσεις ενάντια σε αυτές τις πολιτικές των κυβερνήσεων και της ΕΕ που τις επιβάλουν, ενάντια στο κεφάλαιο και το  
καπιταλιστικό κέρδος που τις γεννά;
Όσοι δηλώνουν υπερασπιστές του κοινωνικού αγαθού της υγείας και επιχειρούν να το προασπίσουν με το να μην κλείσει το νοσοκομείο  
Πρέβεζας  που  πλέον  μετατρέπεται  σε  κερδοφόρο  μαγαζί  ή  εξαντλούνται  στην  προσπάθεια  για  ένα  νέο νοσοκομείο  μαγαζί,  στην ουσία  
υπονομεύουν την πάλη των εργαζομένων για δημόσια , δωρεάν υγεία, και αλλοιώνουν την περιεχόμενο της υγείας σαν κοινωνικού αγαθού. 
Σπέρνουν αυταπάτες, ότι θα σωθεί το νοσοκομείο (μαγαζί) με ενότητα όλων ενάντια στο μνημόνιο. Λέξη δεν λένε για την ανάγκη σύγκρουσης  
με την επιχειρηματική δράση μέσα και έξω από το νοσοκομείο, για την πάλη ενάντια την Ε.Ε. 

Όμως η πραγματική ενότητα και δύναμη κρούσης,  την προσδιορίζει η ανάπτυξη αποφασιστικού, επίμονου και μαχητικού αγώνα  
μέσα από τις συλλογικές διαδικασίες των σωματείων  εργαζομένων στο δημόσιο και ιδιωτικό τομέα, με τους φορείς των σπουδαστών των  
σχολών υγείας, τα συνταξιουχικά σωματεία, τις Λαϊκές Επιτροπές, τους φορείς των φτωχών ΕΒΕ και αγροτών, όλων αυτών που πλήττονται  
κυρίαρχα από την πολιτική  που υπηρετεί  τους μονοπωλιακούς  ομίλους  και  την «επιχειρηματικότητα».  Η πραγματική  μάχη δίνεται   από  
υγειονομικούς και εργαζόμενους, σε κάθε δημόσια δομή υγείας, απέναντι στην τρομοκρατία, τους συμβιβασμούς, την λογική της «συζήτησης  
και διαπραγμάτευσης». 
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Η συγκέντρωση  στις  17  Απρίλη  2013  έβαλε  τα  πράγματα  σε  σωστή  βάση.  Για  αγώνες  ενάντια  στον  πραγματικό  εχθρό,  τη  
συγκυβέρνηση, την ΕΕ και τα μονοπώλια, συντονισμένους ταξικά, με τη συμμετοχή μέσα από μαζικές και από τα κάτω συλλογικές διαδικασίες.  
Για να ξεκινήσει άμεσα η αντεπίθεση των εργαζομένων. 
ΤΑΥΤΙΖΌΜΕΝΟΙ ΑΠΌΛΥΤΑ ΜΕ ΤΟ ΤΑΞΙΚΌ ΚΊΝΗΜΑ ΑΠΑΙΤΟΥΜΕ:
• Καμία συγχώνευση ή κατάργηση κλινικής, τμήματος ή ολόκληρου του νοσοκομείου Πρέβεζας ή άλλης δημόσιας μονάδας υγείας – πρόνοιας.  
Να πληρωθούν άμεσα όλα τα δεδουλευμένα. Να ανακληθούν οι περικοπές στους μισθούς. Συλλογικές συμβάσεις με αυξήσεις.
• Καμία διαθεσιμότητα – απόλυση. Μαζικές προσλήψεις μόνιμου προσωπικού. Μονιμοποίηση των επικουρικών, των εργαζομένων στους  
εργολάβους και τις ΜΚΟ. 
• Πλήρη χρηματοδότηση από τον κρατικό προϋπολογισμό των δημοσίων μονάδων υγείας, του ΕΟΠΥΥ και των ασφαλιστικών ταμείων, να  
επιστραφούν τα κουρεμένα αποθεματικά
• Να καταργηθούν οι πληρωμές από τους ασθενείς. Δωρεάν περίθαλψη όλων των ανέργων
• Κατάργηση κάθε επιχειρηματικής δράσης στην υγεία – πρόνοια.

Αποκλειστικά δημόσια, καθολικό και δωρεάν σύστημα υγείας – πρόνοιας για όλους.
Στην υπηρεσία των πραγματικών αναγκών των εργαζομένων, των παραγωγών του πλούτου και όχι της κερδοφορίας των μονοπωλίων  »

 
5. Την από 22-4-2013 τοποθέτηση της παράταξης «ΑΡΙΣΤΕΡΗ ΠΑΡΕΜΒΑΣΗ στην ΗΠΕΙΡΟ» (συνημμένα με α/α: 

34  στο φάκελο 1/2013 συνημμένων εισηγήσεων κ.λ.π. στα θέματα του Π.Σ.),  όπως την ανέπτυξε ο επικεφαλής 

της κ. Ζήκος , με κύρια σημεία τα εξής:

« Η υποβάθμιση του Νοσοκομείου Πρέβεζας, δεν αποτελεί την  εξαίρεση αλλά τον κανόνα στην προσπάθεια διάλυσης των νοσοκομείων. Το  
πρόβλημα της υποβάθμισης της υγείας δεν είναι ζήτημα  τοπικιστικό, αλλά συνολικής υποβάθμισης των νοσοκομείων όλης της περιοχής  στα  
οποία θα καταργηθούν και θα συγχωνευτούν  κλινικές και θα υποβαθμιστούν συνολικά οι παροχές υγείας, μέχρι την ιδιωτικοποίησή τους. Για  
παράδειγμα στο ΙΚΑ Ιωαννίνων , έχει μειωθεί δραματικά  η προσέλευση ασθενών  λόγω της κατάργησης του τηλεφωνικού κέντρου και της  
παραχώρησης του σε ιδιωψτικές εταιρείες με κόστος κλήσης 4-5 ευρώ, τα εργαστήρια είναι διαλυμένα, ενώ μεθοδευμένα διαλύουν την α΄θμια  
και β΄θμια υγεία , δημιουργώντας νοσοκομεία μαμούθ θέτοντας σε κίνδυνο τη δημόσια υγεία. Το σκηνικό της απαξίωσης των νοσοκομείων  
ολοκληρώνουν η απώλεια του πάνω από το 30% του στελεχιακού δυναμικού τους, οι περικοπές στον προϋπολογισμό της τάξης του 30% σε  
σχέση με πέρισυ και  οι κενές θέσεις σε ιατρικό, νοσηλευτικό και διοικητικό προσωπικό.
 Καλούμε το Περιφερειακό Συμβούλιο  να πάρει θέση υπέρ του αγώνα των εργαζομένων και διεκδικούμε: 
• Να σταματήσει άμεσα οποιαδήποτε σκέψη για συγχωνεύσεις και καταργήσεις κλινικών ή και τμημάτων του Νοσοκομείου
• Να σταματήσει άμεσα η απαξίωση του Νοσοκομείου
• Να πληρωθούν άμεσα τα δεδουλευμένα των εργαζομένων
• Αποκλειστικά δημόσια και δωρεάν υγεία για όλους, εργαζόμενους και ανέργους, Έλληνες και μετανάστες
• Αυξήσεις κονδυλίων από τον κρατικό προϋπολογισμό για την υγεία
• Κρατικοποίηση των φαρμακευτικών εταιρειών και Εθνικός φορέας παραγωγής και διανομής φαρμάκων και ιατρικών υλικών κάτω από  

εργατικό έλεγχο» 

6. Την  τοποθέτηση του Περιφερειακού Συμβούλου Π.Ε. Πρέβεζας κου Ανατολιωτάκη (συνημμένα με α/α: 35 

στο φάκελο 1/2013 συνημμένων εισηγήσεων κ.λ.π. στα θέματα του Π.Σ.),  στην οποία τονίζει ιδιαίτερα ότι :

«Η δημοσιονομική κρίση έφερε στο προσκήνιο τα προβλήματα που πρέπει να λύσουμε τόσο σε κοινωνικό,οικονομικό αλλά και διαρθρωτικό  
επίπεδο. Από εδώ και πέρα πρέπει να αποφασίσουμε αν θα αναδιοργανώσουμε και πως το νέο κράτος, με τομές σε θεσμούς και χτύπημα σε  
νοοτροπίες και κατεστημένα του παρελθόντος. 

Πρέπει να αποφασίσουμε αν ΚΑΙ στην υγεία θα πάμε ένα βήμα μπροστά, αν θα αναδιοργανώσουμε, αν θα επανεξετάσουμε, αν θα  
συγκρουστούμε για μια αποτελεσματική παροχή υγειονομικής περίθαλψης στους πολίτες.

Οι  πρόσφατες  πρακτικές  που  τώρα  γίνονται  γνωστές  όπως προμήθειες,  υπερτιμολογήσεις,  αθρόες  συνταγογραφήσεις  κλπ  δεν  
μπορούν να συνεχιστούν. Ταυτόχρονα η αλλαγή δεν μπορεί να σημαίνει και κατάργηση της δημόσιας και δωρεάν παροχής υγείας, θέτοντας  
πρότυπα ιδιωτικοοικονομικά, αφού ακόμα και σε αυτή την περίπτωση η μείωση του οικογενειακού προϋπολογισμού το καθιστά αδύνατο.

Άρα πρέπει να είναι ένα σύστημα με στόχευση στην πρόληψη, την κατανομή των υπηρεσιών με γνώμονα την πληρέστερη κάλυψη  
των αναγκών των πολιτών και την κατά τόπους ολοκληρωμένη παροχή υγείας από δυναμικά και αξιόπιστα νοσοκομεία.

Γνωρίζοντας και κατανοώντας τα χαρακτηριστικά της περιοχής μας, η διατήρηση και η ανάπτυξη του υπάρχοντος νοσοκομείου είναι  
αδιαπραγμάτευτη θέση όλων των πολιτών, κάτι που έγινε γνωστό και με την συγκέντρωση των 11.000 υπογραφών και με τη συμμετοχή σε  
εκδηλώσεις διαμαρτυρίας.
Το νοσοκομείο Πρέβεζας, ως σημείο αναφοράς, εξυπηρετεί μια εκτεταμένη περιοχή τουριστικών προορισμών και υποδέχεται σημαντικό αριθμό  
επισκεπτών κατά την διάρκεια του έτους. Με την ολοκλήρωση των οδικών αξόνων αλλά και την αύξηση του αριθμού τσάρτερ στο Αεροδρόμιο  
του Ακτίου η τουριστική κίνηση θα αυξηθεί. Οι τουριστικοί πράκτορες απαιτούν ένα αξιόπιστο νοσοκομείο για την αύξηση των γκρουπ στην  
περιοχή. Η αύξηση αυτή θα σημάνει και την ανάκαμψη της τοπικής οικονομίας.

Στο παρελθόν κάναμε αγώνες για την ίδρυση νέου νοσοκομείου στην περιοχή μας και αν με κάποιους διαφωνούσαμε πολιτικά για  
την διαδικασία ανέγερσης, πάντα συμφωνούσαμε για την ανάγκη αναβάθμισης της παροχής υγειονομικών υπηρεσιών.

Οι γιατροί και το νοσηλευτικό προσωπικό επιβάλλεται να εργάζονται αξιοπρεπώς σε συνθήκες 21ου αιώνα και να αμείβονται ανάλογα  
ώστε  απερίσπαστοι να επιτελούν το έργο τους. Η υλικοτεχνική υποδομή πρέπει επιτέλους να φτάσει στα  επίπεδα τουλάχιστον εξυπηρέτησης  
των αναγκών των κλινικών.»

7. Την  τοποθέτηση  του  Αντιπεριφερειάρχη  Περιφερειακής  Ενότητα  Πρέβεζας  κου  Ιωάννου,  ο  οποίος 
αναφέρθηκε  στις  συσκέψεις  που έχουν γίνει  από την Περιφερειακή Αρχή και  την Π.Ε.  τον τελευταίο  ένα χρόνο με τους φορείς  του  
Νοσοκομείου Πρέβεζας για την επίλυση των προβλημάτων. Μετέφερε μάλιστα διαβεβαιώσεις της πολιτικής ηγεσίας του Υπουργείου Υγείας για  
τη διασφάλιση λειτουργίας του Νοσοκομείου. Ο κ. Ιωάννου επανέλαβε το αίτημα για τη δημιουργία του νέου Νοσοκομείου Πρέβεζας. «Είναι το 
όραμά μας, αλλά το όραμά μας δεν βγαίνει έτσι όπως το ονειρευτήκαμε. Είναι απαραίτητο. Και υπάρχει ομόφωνη απόφαση του Περιφερειακού  
Συμβουλίου πριν ενάμιση χρόνο για αυτό. Πρόκειται να αποτελέσει το Νοσοκομείο της Δυτικής Ακτής. Ένα νοσοκομείο σύγχρονο».
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8.Την τοποθέτηση του κ. Περιφερειάρχη, ο οποίος αναφέρθηκε κυρίως στις ενέργειες που έχουν γίνει, από πλευράς της  
Περιφέρειας,  για  τη  στήριξη  του  Γενικού  Νοσοκομείου  Πρέβεζας,  καθώς  και  στις  προσπάθειες  ενίσχυσης  του  χώρου  της  Υγείας,  
υπογραμμίζοντας ωστόσο πως οι αποφάσεις λαμβάνονται αποκλειστικά από τις κεντρικές υπηρεσίες του Υπουργείου Υγείας.  «Στο ΕΣΠΑ, τον  
πολιτισμό και την Υγεία λάμβανε αποφάσεις η κεντρική εξουσία και τις έστελνε τυπικά εδώ.  Ο καθένας να αναλάβει την ευθύνη του. Εμείς δεν  
έχουμε αρμοδιότητα. Όλον τον σχεδιασμό τον κάνει το Υπουργείο. Από κουβέντες χόρτασε αυτή η χώρα. Τώρα χρειάζεται αποτέλεσμα. Και το  
αποτέλεσμα  είναι  ένα,  ότι  εμείς  στηρίζουμε  το  Νοσοκομείο  Πρέβεζας.  Κάποια  στιγμή  μπορεί  να  χρειαστεί  να  λάβουμε  συγκεκριμένες  
αποφάσεις, όπως να ενισχυθεί ο άξονας Άρτα – Πρέβεζα. Είμαστε σε μια κοινωνία που τα πάντα ρει. Όλων μας η άποψη συγκλίνει πως πρέπει  
να στηρίξουμε το Νοσοκομείο Πρέβεζας, ώστε να έχει πλήρη λειτουργία»».

9.  Τις  τοποθετήσεις  του   Διευθυντή  της  Ιατρική  Υπηρεσίας  κ.  Δαρδαμάνη,  των  Πρόεδρων  της  Ένωσης 

Νοσοκομειακών Ηπείρου,  των Εργαζομένων,  του Ιατρικού Συλλόγου  οι  οποίοι  μετέφεραν ΄΄εκ  των έσω΄΄   τα  
προβλήματα  του Γενικού Νοσοκομείου  Πρέβεζας

10.Τις τοποθετήσεις των παρατάξεων  και περιφερειακών συμβούλων

&  ότι διατυπώθηκε κατά τη διάρκεια της συνεδρίασης
(αναλυτικά στα απομαγνητοφωνημένα κείμενα της συνεδρίασης)

                                   Αποφασίζει κατά πλειοψηφία
                                   (απόφαση: 6/23/22-4-2013)

 Να παραμείνει το Γενικό  Νοσοκομείο στην Πρέβεζα και  διοικητικά αυτόνομο 

  Την αναβάθμιση της υλικοτεχνικής του υποδομής,  την ενίσχυση του έμψυχου δυναμικού (ιατρικό,  

νοσηλευτικό κ.λπ. προσωπικό) με παράλληλη ενίσχυση των Κέντρων Υγείας.

  Να καταβληθούν όλες οι προβλεπόμενες και αναγκαίες για τη λειτουργία του χρηματοδοτήσεις ,  και 

  Να προωθηθούν  οι  απαιτούμενες  ενέργειες   για  τη  δημιουργία  του  νέου «Νοσοκομείου Δυτικής 

Ακτής»

Μειοψηφούν και διατηρούν τις προτάσεις τους: 
1) Η παράταξη «ΗΠΕΙΡΟΣ ΤΟΠΟΣ ΝΑ ΖΕΙΣ», η οποία πρότεινε να αποφασιστεί από το σώμα να σταλεί επιστολή στο υπουργείο και  
την 6η Υ.ΠΕ. με την οποία, αφού περιγραφεί το πρόβλημα,  να ζητηθεί:

• Να αποδοθούν άμεσα στο νοσοκομείο τα κονδύλια του 2013 για τη λειτουργία του.

• Να καλυφθούν, κατά επείγουσα προτεραιότητα, οι αναγκαίες θέσεις των ειδικευμένων γιατρών καθώς και αυξημένες θέσεις  
ειδικευόμενων.

• Να συμπληρωθούν τα κενά σε νοσηλευτικό και λοιπό διοικητικό προσωπικό.

• Να αναχαιτιστεί άμεσα η υποβάθμιση της λειτουργίας του νοσοκομείου έτσι ώστε να αποκτήσει η περιφερειακή μας ενότητα την  
προοπτική υγείας που της αναλογεί και της αρμόζει. 

2) Η παράταξη « ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΗΠΕΙΡΟΥ», οι οποίοι ταυτιζόμενοι, απόλυτα, με το ταξικό κίνημα απαιτούν:
• Καμία συγχώνευση ή κατάργηση κλινικής, τμήματος ή ολόκληρου του νοσοκομείου Πρέβεζας ή άλλης δημόσιας μονάδας υγείας – πρόνοιας.  
Να πληρωθούν άμεσα όλα τα δεδουλευμένα. Να ανακληθούν οι περικοπές στους μισθούς. Συλλογικές συμβάσεις με αυξήσεις.
•  Καμία  διαθεσιμότητα  – απόλυση.  Μαζικές  προσλήψεις  μόνιμου  προσωπικού.  Μονιμοποίηση  των επικουρικών,  των εργαζομένων  στους  
εργολάβους και τις ΜΚΟ. 
• Πλήρη χρηματοδότηση από τον κρατικό προϋπολογισμό των δημοσίων μονάδων υγείας, του ΕΟΠΥΥ και των ασφαλιστικών ταμείων, να  
επιστραφούν τα κουρεμένα αποθεματικά
• Να καταργηθούν οι πληρωμές από τους ασθενείς. Δωρεάν περίθαλψη όλων των ανέργων
• Κατάργηση κάθε επιχειρηματικής δράσης στην υγεία – πρόνοια.
Αποκλειστικά δημόσια, καθολικό και δωρεάν σύστημα υγείας – πρόνοιας για όλους.
Στην υπηρεσία των πραγματικών αναγκών των εργαζομένων, των παραγωγών του πλούτου και όχι της κερδοφορίας των μονοπωλίων

3)  Η παράταξη  «ΑΥ.ΡΙ.Ο.  για την Ήπειρο  »,       η οποία υποστήριξε το διεκδικητικό πλαίσιο που υποστηρίζουν με τη συλλογή  
υπογραφών οι πολίτες της Πρέβεζας, ήτοι: 
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1) Δημόσιες, πλήρεις, δωρεάν και υψηλού επίπεδου υπηρεσίες υγείας και ιατροφαρμακευτικής περίθαλψης  για όλους, χωρίς χαράτσια και  
αποκλεισμούς από την πρόληψη μέχρι την αποκατάσταση 
2) Αναβάθμιση του Δημόσιου Νοσοκομείου  Πρέβεζας και των Κέντρων Υγείας στο νομό με

• γενναία και επαρκή χρηματοδότησή τους  από τον κρατικό προϋπολογισμό
• στελέχωση με το αναγκαίο εξειδικευμένο προσωπικό
• εξοπλισμό με τα απαραίτητα σύγχρονα ιατρικά μηχανήματα και 
• επέκταση των  παρεχόμενων υπηρεσιών τους, ώστε να ανταποκρίνονται πλήρως στις ανάγκες του πληθυσμού της περιοχής και των  

επισκεπτών της 
3) Καμία συρρίκνωση ή  κατάργηση υπηρεσιών, τμημάτων, κλινικών  του νοσοκομείου ή μείωση του προσωπικού του. Όχι στη  συγχώνευσή  
του ή υποβάθμιση του  ρόλου  του.
4) Ανέγερση ενός νέου σύγχρονου δημόσιου νοσοκομείου στην Πρέβεζα, πλήρως εξοπλισμένου και κατάλληλα στελεχωμένου.

4) Η παράταξη «ΑΡΙΣΤΕΡΗ ΠΑΡΕΜΒΑΣΗ ΣΤΗΝ ΗΠΕΙΡΟ», η οποία διεκδικεί: 
• Να σταματήσει άμεσα οποιαδήποτε σκέψη για συγχωνεύσεις και καταργήσεις κλινικών ή και τμημάτων του Νοσοκομείου
• Να σταματήσει άμεσα η απαξίωση του Νοσοκομείου
• Να πληρωθούν άμεσα τα δεδουλευμένα των εργαζομένων
• Αποκλειστικά δημόσια και δωρεάν υγεία για όλους, εργαζόμενους και ανέργους, Έλληνες και μετανάστες
• Αυξήσεις κονδυλίων από τον κρατικό προϋπολογισμό για την υγεία
• Κρατικοποίηση των φαρμακευτικών εταιρειών και Εθνικός φορέας παραγωγής και διανομής φαρμάκων και ιατρικών υλικών κάτω από  

εργατικό έλεγχο» 

……………………….………………………………………………………………………………………………………………………..
Το παρόν Πρακτικό, αφού συντάχθηκε, αναγνώσθηκε και βεβαιώθηκε, υπογράφεται ως εξής:

Ο Πρόεδρος του Π.Σ.
Κωνσταντίνος Πέτσιος

Ο Αντιπρόεδρος του Π.Σ.
Χαράλαμπος Μπάτσης

Ο Γραμματέας 
Γεώργιος Ζάκας

Η Πρακτικογράφος

Ακριβές Απόσπασμα
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